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 Aj Vy radi spomínate na roky, v ktorých 

mladosť mala chuť čerstvo odtrhnutého jabĺčka? 

 Čas sa nedá zastaviť. Vrásky nám po čase 

zoberú mladosť. Zoberú nám veľký kus našej sily, 

no jarné mesiace nám vţdy dodajú vyprchanú 

energiu. 

Jar má v sebe neskrotnú hravosť prebú-

dzajúcej sa prírody, keď sa spod snehu vynárajú 

lúky, hory, polia a slnko začína zohrievať doteraz 

spiacu zem. Viem, v našej dedine túto zimu snehu 

príliš veľa nebolo. Zima nás tento rok spolu 

s perinbabou neobdarovala, skôr bola skúpa 

na biele vločky. O to viac obdivujeme krásu zele-

ných vrchov a slnka putujúceho čoraz vyššie 

po oblohe. Aj človek má svoje ţivotné obdobia. 

Máme svoju jar detstva, leto mladosti, jeseň staro-

by a zimu, keď sa nám uţ ţiada oddychovať ako 

tej našej zemi. 

 Čoraz častejšie sa ráno prebúdzame 

do slnečných dní, čoraz viac vôni je v ovzduší 

a všetko kvitne, pučí, pretoţe príroda sa potrebuje 

povystierať po viacmesačnom oddychu. Potrebuje-

me si poupratovať aj my v našich telách, v dušiach 

aj v srdciach. Boh nás zasadil na počiatku do raj-

skej záhrady a keďţe sme našim pričinením o ňu 

prišli, musíme si ju budovať odznovu.  

Kaţdý z nás si buduje vo svojich dvoroch 

malú pomyselnú záhradku, v ktorej sa tieţ cítime 

výborne, keď si v nej poupratujeme. Preto sme aj 

túto Veľkú noc privítali v duchu tradícií, ktoré dodr-

ţiavame opakujúc po našich predkoch. Sadáme si 

za veľkonočný stôl s čistotou v duši a pripravení 

prijať sviatočnú atmosféru Veľkej noci.  

Toto obdobie mám veľmi rád, hlavne keď 

cítime jar vo vzduchu. Viem, ţe palmový list bol 

symbolom jari v Jeruzaleme, ale ja som spokojný 

za našu náhradu a vďačný, ţe bahniatka si môţe-

me odtrhnúť všade naokolo. Viem, ţe sa veľa zvy-

kov vytráca a je mi to ľúto, ale ţltá farba kuriatok 

či symbol Veľkej noci – vajíčko ako zrod ţivota ma 

vţdy poteší svojou jemnosťou a čistotou. A preto 

sa trošku zastavme, nájdime si čas na stretnutie 

s ľuďmi, priateľmi, na ktorých nám záleţí.  

 Kaţdý deň môţe byť šťastný, ak chceme 

šťastie vidieť, môţe byť veselý, ak chceme smiech 

prijať, vpustiť. V tichu úvah vchádzame medzi spo-

mienky a prebúdzame minulosť, ktorá rozpráva 

o tom, ako to bolo voľakedy. Rozprávajme 

a pripomínajme našich deťom vyznania a tradície 

Veľkej noci, aby raz nepovedali, ţe sme mali silu 

len v ramenách, ale nech sa tá sila skrýva v činoch 

a slovách. 

Pavol Caňo 

Jarné prebúdzanie 
 V piatok 11. marca sa uskutočnil v našej obci po druhýkrát 

hromadný odber krvi. 

 Mobilná transfúzna jednotka z Martina odobrala krv 48 

darcom dobrovoľníkom. Projekt prišli podporiť dlhoroční darcovia 

z radov hasičov, vojakov, nechýbali ani naši futbalisti a iní dobrovoľ-

ní darcovia nielen z našej obce, ale aj z Prievidze, Diviackej Novej 

Vsi, Dolných Vesteníc či Partizánskeho. Váţime si účasť prvodarcov 

z radov mladých ľudí a príjemným spestrením bola aj plánovaná 

účasť paraglajdistov na tomto odbere, ktorí vyslovili po akcii veľké 

poďakovanie za túto moţnosť. Svojou účasťou na Jarnej kvapke 

krvi paraglaj-

distov Hornej 

Nitry sa sna-

ţia začať 

novú tradí-

ciu, pretoţe 

sami vedia, 

ţe pri lietaní 

môţe človek 

d o s l o v a 

s p a d n ú ť 

z  n e b a 

a potrebovať 

krv. Naši hos-

tia zotrvali aţ 

do konca 

akcie a prisľúbili pravidelnú účasť. 

 Po skúsenosti z predošlého odberu sme zabezpečili tri od-

berové lôţka, preto odber prebiehal plynulo a k spokojnosti všet-

kých zúčastnených. 

 Pri takýchto akciách človek vidí a pochopí, ţe nám nie je 

ľahostajné zdravie iných, ţe pomoc človeka človeku je prioritou 

a zároveň aj výzvou. Veď pomáhať iným a zachraňovať ich ţivoty je 

hlavnou prioritou Červeného kríţa. O to viac nás teší, ţe takáto 

zmysluplná akcia v našej obci našla svoje opodstatnenie. 

 Pre všetkých bola pripravená povestná kapustnica, občer-

stvenie a sladká odmena. Samozrejme, veľká vďaka patrí Vám 

všetkým, ţe ste neváhali, dostali ste odvahu a prišli ste darovať do 

najcennejšie – svoju vlastnú krv. Ďakujeme za to, ţe ste venovali 

kúsok svojho času dobrej veci. Poďakovanie patrí aj MTJ z Martina 

za príjemný a profesionálny prístup, organizátorom za obetovanie 

voľného času a obecnému úradu so starostom za podporu, ústreto-

vosť a spoluprácu. 

 

Dana Navrátilová 

Sučianska kvapka krvi 

Organizačný a realizačný tím. Foto: Jozef Brida. 

Aj organizátor sa 

musí zapojiť a ísť 

príkladom. 

Foto: Jozef Brida. 
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 Dňa 19. februára 2016 sa uskutočnila vý-

ročná schôdza Dobrovoľného hasičského zboru ob-

ce Nitrianske Sučany. Na schôdzi bola prednesená 

Správa o činnosti DHZ obce Nitrianske Sučany 

za rok 2015. V roku 2015 mal DHZ Nitrianske Su-

čany 32 členov. Výbor DHZ Nitrianske Sučany pra-

coval v nasledujúcom zloţení: 

Predseda: Filip Belák 

Veliteľ: Juraj Miklaš 

Tajomník/Pokladník: 

Ing. Zuzana Javorková 

Strojník: Vladimír Cvopa 

Pomocný strojník: Ján 

Vlček 

Referent pre prácu 

s mládeţou: Pavol Ha-

luš 

Preventivár: Jozef Pipíš-

ka 

 Z činnosti DHZ vyberáme:  

 Bola podaná ţiadosť na Dobrovoľnú poţiar-

nu ochranu SR v Bratislave na zaradenie DHZ Nit-

rianske Sučany do kategórie C celoplošného roz-

miestnenia síl a prostriedkov hasičských jednotiek 

na území SR. 

 DHZ Nitrianske Sučany získal ročnú dotá-

ciu 700 EUR na zabezpečenie materiálno–

technického vybavenia DHZ, na OOPP pre členov 

DHZ a odbornú prípravu členov. Dotácia bola pouţi-

tá na nákup pracovných odevov, rukavíc a šiltoviek. 

 Prácu s mládeţou má na starosti Pavol 

Haluš. Jeho aktívny a profesionálny prístup mal veľ-

ký úspech. Získal si ţiakov, ktorí navštevovali 

„krúţok mladých hasičov“ pravidelne a s veľkým 

záujmom. Za účelom podpory nádejných mladých 

dobrovoľných hasičov bol na výročnej schôdzi DHZ 

odsúhlasený nákup tričiek so znakom DHZ Nitrian-

ske Sučany pre členov DHZ Nitrianske Sučany 

a ţiakov, ktorí krúţok mladých hasičov navštevujú. 

 Od marca 2016 je v dobrom technickom 

stave prenosná motorová striekačka PS 12. Zrepa-

soval ju pán Michal Vajda, za čo mu patrí naše po-

ďakovanie. PS 12 je samostatný čerpací agregát, 

ktorý je určený pre hasičské jednotky. Striekačka je 

prenosná štyrmi hasičmi a môţe byť pouţitá 

na hasenie poţiarov a čerpanie vody v miestach, 

kde je prístup hasičskými vozidlami nedostupný. 

Motor PS 12 má nepriame dvojkruhové chladenie, 

čo umoţňuje aj čerpanie znečistenej vody (napr. 

pri záplavách, povodniach a pod.) Poţiarne striekač-

ky PS 12 sa okrem hasenia a čerpania vody pouţí-

vajú aj na súťaţiach hasičských druţstiev. 

 Na výročnej schôdzi DHZ bol schválený 

plán hlavných úloh DHZ Nitrianske Sučany na rok 

2016. Výbor DHZ na čele s predsedom Filipom Be-

lákom ďakuje svojim členom za aktívny prístup. 

Rovnako tieţ ďakuje pánovi starostovi a obecnému 

zastupiteľstvu za pomoc a spoluprácu. Veríme, ţe 

naša činnosť sa bude naďalej dôstojne rozvíjať 

a aj v roku 2016 získame opäť ďalších nových čle-

nov a nadšencov. 

Zuzana Javorková 

Aktivity DHZ Činnosť dozorného výboru COOP 

Jednota Nitrianske Sučany 
V mesiaci február sa konala výročná členská schôdza CO-

OP Jednoty, na ktorej sa zúčastnilo 45 členov z celkového počtu 

114 členov našej organizácie COOP Jednota Nitrianske Sučany.  

Cieľom a zmyslom našej organizácie je hlavne vytvárať 

podmienky na realizáciu záujmov našich členov, stretávať sa 

na kultúrnych a spoločenských podujatiach, utuţovať priateľské 

vzťahy.V rámci základnej organizácie je za prípravu tejto činnosti 

zodpovedný v prvom rade dozorný výbor COOP Jednoty, ktorý sa 

skladá z troch členov a revízna komisia, ktorá má jedného člena. 

Na obdobie rokov 2016 – 2021 bol zvolený nový dozorný 

výbor v zloţení: Vlasta Sladkayová, Jana Kiabová, Viera Fodorová. 

Do revíznej komisie bola zvolená Dana Čerteková. Výbor pracuje 

na dobrovoľnej báze bez nároku na odmenu. 

Výbor spolu s revíznou komisiou sa počas funkčného ob-

dobia snaţil pracovať hlavne tak, aby si splnil úlohy, ktoré mal 

kaţdý rok v programovom pláne, ale aj udrţal rámec svojich fi-

nančných moţností. A tak sa nám podarilo zorganizovať posede-

nie s terajšími aj bývalými pracovníkmi našich predajní COOP Jed-

nota, posedenie našich jubilantov pri ţivej hudbe a malom občer-

stvení, pomohli sme mamičkám v obci a sponzorsky sme sa po-

dieľali na zakúpení hojdačiek pre deti. V rámci Dňa matiek a Dňa 

otcov pravidelne kaţdoročne navštevujeme svojich členov. Neza-

búdame ani na našich chorých členov, ktorých sa snaţíme potešiť 

nielen našou návštevou, ale aj malou pozornosťou. Radi spomína-

me na výstavu vyzdobených vianočných stromčekov počas vianoč-

ných trhov, ktorá bola spojená s pohostením kaţdého návštevníka.  

Pravidelne pri príleţitosti Dňa detí navštevujeme naše deti 

v materskej a základnej škole. Deti vţdy dostanú sladkosť značky 

COOP Jednota, čím im uţ od malička vštepujeme, ţe COOP Jedno-

ta uprednostňuje kvalitné a domáce výrobky. V kultúrnej oblasti 

sme sa vţdy snaţili finančne podporiť našu folklórnu skupinu Bor-

šina, chrámový zbor Ratolesť a tieţ novovzniknutý muţský spevác-

ky zbor Domovina. Ani okolie prevádzok nám nie je ľahostajné. 

V rámci brigád sa snaţíme udrţiavať poriadok a čistotu pri obi-

dvoch našich prevádzkach. 

V neposlednom rade by sme chceli vyzdvihnúť aj spoluprá-

cu s obecným úradom, ktorého vedenie nám je vţdy nápomocné. 

Či uţ ide o poskytnutie priestorov kultúrneho domu na naše schô-

dze a na naše kultúrne akcie vţdy zdarma. My sa tieţ snaţíme 

obecnému úradu ochotu oplatiť v rámci našich moţností. Pri príle-

ţitosti návštevy občanov z druţobnej obce Bohdíkov z Českej re-

publiky sme sa prezentovali formou výrobkov COOP Jednota. Pri-

speli sme aj cenou do tomboly na obecný reprezentačný ples. 

A priloţili sme aj ruku k dielu. V letnom období sme vyčistili, vystri-

hali a upravili kruh pri zastávke pred kostolom. 

Spokojnosť zákazníkov je najdôleţitejšia, a preto sa naše 

predajne COOP Jednota neustále snaţia zlepšovať nielen pod-

mienky, ale aj kvalitu sluţieb. Je to vďaka väčšiemu podielu slo-

venských potravín na pultoch predajní. Zákazník dôveruje sloven-

ským potravinám, uvedomuje si ich zdravotnú bezchybnosť a vie, 

ţe na kvalitu potravín máme tvrdšie kritériá ako iné štáty. 

 V závere by som sa chcela poďakovať pani Elene Oršulo-

vej, ktorá do konca roku 2015 pracovala v revíznej komisii 

a v predchádzajúcich rokov pôsobila ako predsedníčka dozorného 

výboru COOP Jednota. Pani Oršulová veľmi zodpovedne a dobre 

dlhé roky pracovala v našej organizácii, za čo jej ďakujeme. 

Do ďalších rokov jej prajeme pevné zdravie a pohodu v rodine. 

 Poďakovanie patrí aj personálu obidvoch predajní, za ich 

zodpovedne odvedenú prácu a prístup k zákazníkom. 

Vlasta Sladkayová 
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 Tento rok sa v sučianskej farnosti opäť po dlhej 

dobe pripravoval výlet do Talianska pod vedením nášho 

pána farára s cieľom priblíţiť záujemcom krásy talianskeho 

hlavného mesta Ríma. Prihlásilo sa okolo 45 záujemcov 

nielen z Nitrianskych Sučian, čo bol akurátny počet na ob-

sadenie jedného autobusu. Výlet sa začal 28. februára po-

poludní. Po asi 18. hodinách strávených cestovaním sa 

na druhý deň okolo ôsmej hodiny ráno dostali na miesto.  

 Prvý deň bol kvôli uţ spomínanej dlhej ceste trochu 

náročný, avšak ani to nezabránilo tomu, aby si výletníci 

v tento deň stihli pozrieť hneď niekoľko bazilík – Baziliku 

sv. Pavla za hradbami, ktorá bola postavená na mieste, kde 

bol pochovaný sv. Pavol a kde sa aj dodnes nachádzajú 

jeho vzácne relikvie uloţené v mramorovej schránke. Na-

vštívili tieţ Baziliku Panny Márie Sneţnej, ktorá si aj napriek 

niekoľkým novším rekonštrukčným zásahom zachovala 

svoj pôvodný vzhľad. Ďalšou významnou zastávkou bola 

Bazilika sv. Jána v Lateráne, ktorá je povaţovaná za hlavnú 

rímsku baziliku. Hneď oproti tejto bazilike stojí budova Svä-

tých schodov. Je to 28 schodov, po ktorých kráčal zbičovaný 

Jeţiš v Pilátovom dome v Jeruzaleme a ktoré sem dala 

v 4.storočí preniesť sv. Helena. 

 V ďalšie dni absolvovali výletníci napríklad pre-

hliadku Vatikánu. Na veľkolepom Námestí svätého Petra 

navštívili Baziliku sv. Petra s majestátnou Michelangelovou 

kupolou, ktorá slúţi aj ako vyhliadka, z ktorej je výhľad na 

celý Vatikán. V chráme sa nachádza mnoţstvo obdivuhod-

ných umeleckých diel cez Michelangelovu Pietu aţ po Berni-

niho baldachýn nad pápeţským oltárom. Práve ten je pova-

ţovaný za hlavný oltár, umiestnený je priamo pod Michelan-

gelovou kupolou a nad „Svätyňou svätých“ – hrobom 

sv. Petra. 

 Zúčastnili sa aj audiencie u pápeţa na Vatikán-

skom námestí pred Bazilikou sv. Petra. Po pápeţovom prí-

hovore pokračovala prehliadka Ríma. Sučanci navšívili Ka-

pitol, kedysi posvätné miesto rímskych bohov, na ktorého 

budovaní sa tieţ podieľal Michelangelo (námestie, schody, 

dve oproti sebe stojace rovnaké budovy), Rímske fórum, čo 

je námestie s antickými stavbami, ktoré sa nachádza 

v centre Ríma či Koloseum, ktorého pôvod siaha do antiky 

a ktoré sa tieţ spája s hrozivým pôvodom gladiátorov. Na-

máhavý deň Sučanci ukončili tradičnou talianskou večerou, 

počas ktorej ochutnávali typické talianske špeciality.  

 Stihli navštíviť tieţ Baziliku sv. Petra v okovách, kde 

sa nachádza Michelangelova socha Mojţiša, kostol Santa 

Maria Sopra Minerva, Panteón, v ktorom sú pochovaní sláv-

ni rímski králi a umelci, Baziliku sv. Kríţa z Jeruzalemu, ná-

mestie Piazza Navona, ktorého priestor skrášľujú tri fontá-

ny, Španielske námestie, Fontánu di Trevi a mnoţstvo ďal-

ších iných kostolov. V posledný deň ich čakalo pohostenie 

v Slovenskom ústave sv. Cyrila a Metoda v Ríme, čo je usta-

novizeň, ktorá umoţňuje slovenským kňazom študovať 

na pápeţských univerzitách. 

 Po štyroch dňoch spoznávania Ríma sa Sučanci 

vrátili 4. marca domov. Počas tohto výletu stihli absolvovať 

tieţ niekoľko svätých omší, prejsť okolo 45 kilometrov, vi-

dieť mnoţstvo krásnych miest a vytvoriť si veľa pekných 

spomienok. Dúfame, ţe takéto a podobné akcie sa budú 

v našej obci opakovať častejšie a vďaka zaujímavému vý-

kladu a sprievodcovským schopnostiam nášho pána farára 

budú aj v budúcnosti atraktívne. 

Zuzana Miklašová 

Talianske zážitky 

 Pri príleţitosti Svätého roka Boţieho milosrden-

stva sa veriaci z našej obce i okolia v dňoch 28.2. – 

4.3.2016 zúčastnili farskej púte do Ríma. Zájazd pripravil 

a zorganizoval náš pán farár Marek Virág. 

 V Ríme sme strávili nezabudnuteľné štyri dni. 

Prešli sme cez Sväté brány štyroch hlavných bazilík – 

sv. Pavla za hradbami, sv. Jána v Lateráne, Baziliky Panny 

Márie Väčšej a Baziliky sv. Petra vo Vatikáne. Nemohli 

sme chýbať ani na generálnej audiencii so Svätým otcom 

Františkom, ktorý osobitne privítal našu farnosť. Navštívili 

sme dvanásť ďalších chrámov, videli sme najznámejšie 

fontány a ostatné svetoznáme historické pamiatky 

„večného mesta“. Zúčastnili sme sa večere s miestnymi 

špecialitami v mestečku Frascati nad Rímom, ktorú sme 

strávili vo vzájomných rozhovoroch pri dobrom víne, typic-

ky upravenom bravčovom mäse a iných pochúťkach. Pred 

odchodom na Slovensko sme sa s Rímom rozlúčili svätou 

omšou v Slovenskom ústave sv. Cyrila a Metoda. 

 Sme veľmi radi, ţe sme absolvovali púť, ktorá 

bola pre nás veľkým duchovným a kultúrnym záţitkom. 

Pán farár Marek Virág nám podal bohaté informácie 

i zaujímavosti a ukázal nám v Ríme maximum, čo sa dalo 

za náš pobyt stihnúť. O tom, ţe mesto veľmi dobre pozná, 

svedčí i to, ţe výborne vedel skĺbiť všetky druhy dopravy, 

ktorými sme sa v meste presúvali. „Donovi Marcovi“ patrí 

veľká vďaka za zrealizovanie farskej púte. Uţ teraz sa teší-

me na ďalšie. 

Adriana Kováčiková 

Farská púť do Ríma 

Monika a Emília Prostredné vo Vatikáne. 

Foto: Monika Prostredná. 

Koloseum. Foto: Monika Prostredná. 
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 Počas nepopulárnej zimnej prestávky po úspešnej 

jesennej časti sezóny bolo úlohou našich futbalistov pripra-

viť sa na odvetnú časť sezóny a tak bolo na programe viace-

ro tréningov, turnaj a s blíţiacim sa štartom jarnej časti aj 

priateľské prípravné zápasy. 

 Ešte v roku 2015 sa naši mladí hráči predstavili 

na tradičnom Štefanskom turnaji v Diviackej novej Vsi, kde 

nestačili iba na obhajcov prvenstva a obsadili pekné 

2. miesto. 

Od konca januára 2016 sa dostali na rad aj spomínané 

priateľské prípravné stretnutia, ktorých prvoradým cieľom 

nebolo získavanie víťazstiev, o ktoré sme sa ako správni 

športovci aj tak snaţili, ale predovšetkým opätovné získanie 

hernej praxe, dostatok minút na ihrisku pre menej vyťaţe-

ných hráčov či zvykanie si na zmeny v zostave po zmenách 

v kádri, ktoré nastali počas prestupového obdobia.  

 Do rakúskeho USV Volksbank Gaweinstal odišiel 

člen postupového kádra, ofenzívny stredopoliar Libor Vln-

ka. Naopak do tímu pribudol kvalitný hráč so skúsenosťami 

z 3. ligy, Lukáš Sluka z FC Baník HN Prievidza a Handlová, 

ktorého otec Jozef taktieţ pôsobil v našom muţstve 

v sezóne postupu z II. do I. triedy. Na hosťovaní v OFK Čaka-

jovce ostal Tomáš Talian a počítať sme nemohli s dlhodobo 

zranenými Michalom Petrášom a Branislavom Fodorom. 

Postupne sme teda nastúpili proti tímom: TJ Magura Poru-

ba (5:2), TJ Slovan Oslany (2:2), TJ Druţstevník Diviacka 

Nová Ves (3:3), FC Baník HN Prievidza a Handlová 

„A“ (0:11) a OFK Baník Lehota pod Vtáčnikom (2:4). 

 13. marca sa konečne začala aj odvetná časť sezó-

ny 2015/2016. Prvý majstrovský zápas jari sme odohrali 

na ihrisku súpera vo Veľkých Bieliciach. V stretnutí, 

v ktorom v priebehu 1. polčasu na trávniku dominovali hos-

tia a počas 2. polčasu domáci, sa body delili po remíze 1:1 

(polčas 1:1).  

 O týţdeň neskôr sme na domácom trávniku v dlho 

očakávanom derby, na ktoré sa prišlo pozrieť mnoţstvo 

divákov, privítali tím z Dolných Vesteníc. Pre viacerých na-

šich hráčov i trénera sa jednalo o špecifický zápas, pretoţe 

v klube súpera v minulosti pôsobili. Po polovici zápasu sa 

šlo do kabín za nerozhodného stavu 1:1, no na gól z 57. 

minúty hostia uţ gólovo odpovedať nedokázali, a tak sme 

po záverečnom hvizde rozhodcu mohli oslavovať víťazstvo 

po výsledku 2:1. 

 Kvalitné futbalové zápolenie sa očakávalo aj 

v nasledujúcom kole s lídrom súťaţe z Deţeríc, na ktoré 

sme vycestovali ako priebeţne 3. tím tabuľky. Fanúšikovia 

mohli sledovať vyrovnané stretnutie plné pekných futbalo-

vých momentov, ktoré sa, bohuţiaľ pre nás, skončilo tesnou 

prehrou 0:1 po inkasovanom góle z rohového kopu. (polčas 

0:0) 

 V ďalšom kole sme doma privítali ďalšieho súpera 

z horných priečok tabuľky. Tímu zo Skačian sme uštedrili 

predovšetkým „lekciu z efektivity“. Vedenia 1:0 sme sa ujali 

ešte v priebehu 1. polčasu. Po zmene strán sme sa po oku-

lahodiacich akciách a presne kopnutej štandardnej situácii 

presadili ešte trikrát a súpera sme zdolali výsledkom 4:0. 

 Viac informácií, ako aj fotky zo zápasov nášho tímu 

môţete nájsť na našej facebookovej stránke. 

Andrej Vlnka 

 Nedávno môj vnuk prišiel zo školy s novinou, ţe 

budú mať hodinu náboţenstva v kniţnici. „Vieš, babi, ma-

rec je mesiac kníh, pozvala nás pani knihovnička. Môţeš 

prísť aj ty, veď tam rada chodíš.“  

 Musím sa vám priznať, ţe to bol pre mňa ne-

smierne milý záţitok. Deti spolu s pani učiteľkou sedeli 

na lavičkách, čo mi pripomenulo, keď sme ako malé deti 

sedeli okolo rádia a počúvali rozprávku. Pani knihovnička 

porozprávala o význame tohto mesiaca pre knihy a dôleţi-

tosti ich čítania. Vysvetľovali si, kto je spisovateľ, čitateľ, 

ilustrátor. Zopakovali si „desatoro“, ako sa majú správať 

ku knihe, aby dlho prinášala ľuďom radosť a poučenie. 

Pochopili, ţe rozdiel medzi ilustráciou a detskou čmárani-

cou do knihy je hlavne “v odmene“. Pán starosta prišiel 

pozdraviť malých spoluobčanov, pripomenul im, ţe kniha 

je neprekonateľné ţriedlo múdrosti, studnica spoznania 

vecí, ľudí, vzťahov. Priznal sa, ţe momentálne číta len 

nariadenia a úradné spisy, skrátka nič moc. Na povzbude-

nie do čitateľských chutí im rozdal sladkú tyčinku a po-

zval ich na spoločnú prehliadku obecného úradu. 

 Pre mňa osobne bolo zaujímavé rozprávanie pá-

na farára. Predstavil tri knihy, ktoré sú dôleţité v jeho 

ţivote. Viac ako dvestoročná kniha meditácií v latinčine, 

ktorú našiel vyhodenú na zrúcanisku. Stranu po strane ju 

zubnou kefkou vyčistil a dal zviazať a tak jej zachránil 

ţivot. Druhá kniha – Sofiin svet je v angličtine, je to dialóg 

medzi Sofiou a filozofmi od Platóna aţ po súčasnosť. Tre-

tia kniha pre neho najdôleţitejšia, lebo je to kniha kníh – 

Biblia. Skladá sa zo 72 kníh, vznikla vnuknutím Ducha 

Svätého štyrom apoštolom. Pre nás kresťanov je to kniha 

ţivota. 

 Som presvedčená, ţe nie všetci budú zdieľať 

so mnou moje nadšenie, ale ak chceme, aby sme vycho-

vali slušnú mladú generáciu, ktorá si osvojí mravné 

a morálne hodnoty, tak jedine touto cestou. 

Júlia Miháliková 

Kniha – moja verná priateľka Novinky v jarnej futbalovej 

sezóne 

Majstrovský zápas na domácom ihrisku. 

Foto: Anton Haluš. 
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 Áno, Vám všetkým. Ţenám 

mladým i starším, ţenám pracujúcim 

telesne aj duševne i tým, ktoré sa ve-

nujú rodine. Matkám aj tým, čo sa len 

chystajú byť matkami, no aj tým, kto-

rým sa sen o materstve z takých či 

onakých príčin nesplnil. Ţenám ţijú-

cim v tejto dedine a tieţ ich priateľ-

kám a príbuzným ţijúcim v iných ob-

c i a c h  a  m e s t á c h .  Ţ e n á m 

s vysokoškolským, stredoškolským 

i základným vzdelaním. Vám všetkým 

k Medzinárodnému dňu ţien blahoţelá 

s prianím dobrého zdravia redakčná 

rada obecných novín. 

 Úcta k ţene ako k nositeľke 

a darkyni ţivota, ako k hrdinke vše-

dného pracovného dňa a bohyni svia-

točných dní získaná s materinským 

mliekom znásobi la osobnost i 

v mnohých činnostiach, či uţ lekárov, 

básnikov, spisovateľov, maliarov, so-

chárov, aby Vám vyslovili húţevnatou 

prácou vďaku a úctu. 

Naše skromné prianie je, aby ste 

v ďalšom ţivote nachádzali len milé 

s lová od vaš ich najb l iţš ích . 

 K tomu zdravie, duševnú po-

hodu, krásu a rodinné šťastie. 

za redakčnú radu Jozef Klučák 

 

 

Neviem (Vojtech Mihálik) 

 
Pod klenbou slávne belasou 

do výšky hľadela si, 

dúchal si vietor do vlasov 

bozkával som tie vlasy. 

Navečer sa k nám plazil 

strach, 

tma bola zlá a hustá, 

mala si ruku na ústach, 

bozkával som tie ústa. 

A potom ráno veselé 

s nami tiež výskať chcelo, 

rosu si mala na čele, 

bozkával som to čelo. 

Vedel som, aký horúci 

prúd pijem z toľkých 

žriedel, 

no čo si mala na srdci, 

to som sa nedozvedel. 

 Zima sa oficiálne skončila. Ona v podstate ani nebola. Napriek tomu sa 

tešíme z prebúdzajúcej sa prírody, štebotania vtákov a dlhších jarných dní. Svie-

ţa zeleň zahojí boľačky po zimnej šedi a z našich myslí vyţenie pochmúrne ná-

lady. 

 Ani my v klube sme nezaspali medvedím spánkom, no oddávali sme 

sa čistote vzduchu v lone našej krásnej matky Zeme. Za sebou uţ máme viace-

ro podujatí z ponuky nášho kalendára. Hneď po novom roku sme tradične vy-

skúšali pevnosť ľadu na zabezpečenej ceste na Martinské hole. Bola to jedna 

z mála túr v zimných podmienkach. Potom prišlo oteplenie a Pochod vďaky 

v Cigli sa šiel takmer v blate. Našťastie mali organizátori tohto podujatia šťastie 

a účastníkom pochodu bolo dopriate aspoň trochu bielej periny. Potom to ale 

išlo s počasím dolu vodou a Rokliny Slovenského raja uţ neboli zamrznuté ako 

po iné roky. Jediné zimné podmienky sa dali nájsť iba vysoko v horách. Preto 

sme naše kroky smerovali do Vysokých Tatier, kde sme v dvoch termínoch vy-

školili viacero vysokohorských turistov. Po sérii nešťastí zo začiatku roka mno-

ho turistov pochopilo, ţe bezpečnosť na horách sa dá dosiahnuť iba tréningom 

spojeným s dávkou teórie. Naši inštruktori VHT to zvládli a veríme, ţe aj našou 

troškou sme prispeli ku zníţeniu negatívnej štatistiky Horskej sluţby. 

 V čase, keď drţíte v rukách najnovšie číslo Vašich novín, uţ máme 

po Veľkonočných sviatkoch. Verím, ţe niektorí z Vás vyuţili moţnosť a pridali sa 

ku nám pri otvorení turistickej sezóny na Rokoši, prípadne pri Veľkonočnom 

výstupe na Vápeč.  

 V apríli opäť pozývame peších aj vysokohorských turistov na kurz zákla-

dov VHT, počas ktorého sa môţu podučiť, prípadne zopakovať si problematiku 

VHT. Okrem toho chceme utuţovať ducha priateľstva a spolupatričnosti, a tak 

sa spolu vyberieme na Chrenovské lazy, kde spolu strávime popoludnie pri jar-

nej opekačke. V prípade záujmu tam aj prespíme. 

 Ďalšie tradičné podujatie náš čaká v prvú májovú sobotu. Hornonitrian-

sky jarný bonus bude pokračovať ďalšou etapou okolo Hornej Nitry. Tentoraz to 

bude etapa zo sedla pod Vyšehradom do Čičmian. Samozrejme sa podujatia 

môţu zúčastniť aj turisti, ktorí nemajú ambíciu prejsť celú trasu. Tí môţu vyuţiť 

moţnosti presunu autobusom a vytvoriť si vlastný program. 

 Okrem toho nás v máji ešte čaká autobusový zájazd do pohoria Povaţ-

ský Inovec, kde vystúpime na vrch Marhát a ďalší ročník Memoriálu Janka Štor-

cela. 

 A pomaly bude prichádzať leto. Preto sa s jarou rozlúčime vo veľkom 

štýle, pekne po rakúsky. Čaká nás autobusový zájazd a výstup na krásny výhľa-

dový vápencový vrch Grosser Buchstein. Tu máme prichystanú lahôdku aj 

pre vyznávačov zabezpečených ciest. Verím, ţe nám bude počasie naklonené 

a táto túra bude opäť ašpirovať na túru roka. 

 Čaká nás bohatá jar. Bohatá hlavne na záţitky. Poďte s nami načerpať 

e n e r g i u 

z prírody, na-

štartovať sa 

do všedných 

dní, vyprázdniť 

m y s e ľ 

a zahodiť sta-

rosti. Radi sa 

tam hore vy-

dáme spolu 

s  V a m i 

a budeme sa 

spolu tešiť 

z radost i 

a šťastia, kto-

ré tam hore 

nájdeme.  

Peter Antol 

Úprimné 

blahoželanie 

ženám 

Turisti KST Rokoš a ich podujatia 

Otvorenie turistickej sezóny 

pri výstupe na Rokoši. 

Foto: Jozef Karcol. 
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Uznesenie č. 1/2016 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zloţení: Ing. Mária Briatková, Ing. Jozef 

Fodor, pán Dušan Bukový, 

za overovateľov zápisnice: Ing. Eduard Belák, pani Anna Krá-

liková. 

Uznesenie č. 2/2016 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Všeobecne záväzné naria-

denie č. 1/2016 o určení miesta a času zápisu dieťaťa 

na plnenie povinnej školskej dochádzky v ZŠ s MŠ Fraňa 

Madvu Nitr. Sučanoch č. 352, ktorej zriaďovateľom je Obec 

Nitrianske Sučany pre školský rok 2016/2017 a ďalšie škol-

ské roky. 

Uznesenie č. 3/2016 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Plnenie rozpočtu 

obce Nitr. Sučany k 31.12.2015 a Zhodnotenie rozpočtového 

hospodárenia obce za rok 2015. 

Uznesenie č. 4/2016 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o kontrolnej 

činnosti za rok 2015 v obci Nitr. Sučany. 

Uznesenie č. 5/20156 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 1 

k podmienkam predaja nehnuteľností – pozemky pre IBV 

Chrastečky. 

Uznesenie č. 6/2016 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odkúpenie pozemku, parce-

lu číslo 973/29 o výmere 600 m2, od Ing. Veroniky Saskovej, 

bytom Nitrianske Sučany 389 a Petra Sasku, bytom Nováky, 

Bernolákova 634. Odkúpenie pozemku bolo schválené obec-

ným zastupiteľstvom všetkými prítomnými poslancami, čo je 

100%. 

Uznesenie č. 7/2016 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančný príspevok pre Klub 

slovenských turistov Rokoš na činnosť vo výške 100,- eur. 

Finančné prostriedky budú vyplatené do 30. 6. 2016. 

Uznesenie č. 8/2016 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje ţiadosť mesta Nováky 

o poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdeláva-

nie detí a mládeţe. 

Uznesenie č. 9/2016 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Program rozvoja obce Nit-

rianske Sučany, programové obdobie 2015 – 2020 

s výhľadom do roku 2022. 

Uznesenie č. 10/2016 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zmluvu o dočasnom uţívaní 

priestorov kultúrneho domu v Nitrianskych Sučanoch, uzatvo-

renú podľa § 51 zák. č.40/1964 Zb. Občianskeho zákonníka, 

v znení neskorších predpisov medzi zmluvnými stranami: 

pani Soňou Bartošovou, bytom Prievidza – Makovického 

4/10 a Obcou Nitrianske Sučany na dobu určitú 6 mesiacov, 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zmluvu o dočasnom uţívaní 

priestorov kultúrneho domu v Nitrianskych Sučanoch, uzatvo-

renú podľa § 51 zák. č.40/1964 Zb. Občianskeho zákonníka, 

v znení neskorších predpisov medzi zmluvnými stranami: 

pani Ing. Monikou Čechovou , bytom Nitrianske Sučany 428 

a Obcou Nitrianske Sučany na dobu určitú 6 mesiacov. 

Uznesenie č. 11/2016 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmenu účelu uţívania budo-

vy materskej školy na Zariadenie sociálnych sluţieb. 

PhDr. Pavol Caňo, v. r., starosta obce 

Uznesenie z obecného 

zastupiteľstva z 30. 3. 2016 

 Jednou z tradícií aj našej dediny je ukončenie veselého 

obdobia od Vianoc do Popolcovej stredy, teda fašiangov, ktoré 

sa ukončí pochovávaním basy. 

 Členovia FS Boršina pripravili program, ktorý sa začí-

nal sprievodom po kultúrnom dome sprevádzaný spevom, 

uprostred sály leží vyzdobená basa, okolo ktorej sú účastníci 

obradu, teda pochovávajúci s pomocníkom, plačky a ostatní 

účinkujúci. Program je sprevádzaný spevom a úsmevným slo-

vom, pretože je to rozlúčka so zábavou, aby sa ľudia upokojili a 

pripravili sa na 40-dňový pôst. Preto by sa táto tradícia mala 

uskutočniť v utorok pred Popolcovou stredou a o polnoci ukončiť 

zábavu. 

 U nás sa fašiangy skončili šiesteho februára, kedy sa 

veselý sprievod dedinou lúčil so zábavou a navnadil ľudí na to, 

aby sa šli večer zabaviť do kultúrneho domu, kde ich čakala 

basa na márach, ale aj občerstvenie a dobrá zábava. 

Helena Krčová 

Foto: Anton Haluš. 

 "Kto nebol na dedinskom plese, nevie, čo je naozajstná 

zábava," tieto slová môžem len potvrdiť.  

 Aj tento rok sa podarilo kultúrnej komisii obsadiť všet-

ky miesta. Priznám sa, že zakúpiť lístky na sučiansky ples 

na poslednú chvíľu je nemožné.  

 Skvelý program, jedlo a hudba sú lákadlom aj pre ľudí 

z iných dedín, ktorých sa nedalo prehliadnuť. Každý sa zabával 

bezprostredne a spontánne, atmosféra bola úplne skvelá. Len 

čo zazneli prvé tóny, na parket nabehli páry všetkých vekových 

kategórií, dokonca aj tie, ktoré potrebujú určite kurz tanca. 

O tom to ale je, ľudia sa idú zabaviť, vypnúť a odreagovať 

z bežného života. Tu sa nik nemusí na nič hrať, ide sa predsa 

zabávať.  

 V závere môžem napísať len to, že na ďalší ples sa už 

veľmi teším a dúfam, že bude rovnako dobrý ako tie doterajšie. 

Všade dobre, ale na našom plese najlepšie. 

Petra Bútorová 

Foto: Anton Haluš. 



 Kapitálové výdavky v celkovej výške  311 307,78 € 

boli investované  na úhradu pozemkov (posledná splátka 

farskému úradu, odkúpený pozemok určený na IBV Chras-

tečky od pôvodného majiteľa – celkom 27 391,38 €), ďal-

šie výdavky (35 516,40 €) boli vynaloţené na vybudovanie 

kamerového systému, na ktorý sme získali dotáciu od Pô-

dohospodárskej platobnej agentúry. Projekt zahŕňa montáţ 

deviatich kamier v takých častiach obce, ktoré by mohli byť 

moţným terčom vandalizmu (námestie, cintorín a okolie, 

obecný úrad, vstup do obce a pod.) a monitorovacieho za-

riadenia. 

 V uplynulom roku naša obec zrealizovala niekoľko 

rokov pripravovanú investičnú akciu „Rekonštrukcia 

a modernizácia verejného osvetlenia v obci Nitrianske Su-

čany“ s celkovými investičnými nákladmi vo výške 

249 266,84 €, z ktorých 866,84 € bolo vynaloţených uţ 

v roku 2014. V roku 2015 vynaloţila na akciu náklady 

vo výške 248 400 €, z ktorých 235 979,95 € bolo získaných 

z transferu od SIEA Bratislava. Obec sa na projekte podieľa-

la sumou 12 420,05 €. Uvedenou investičnou akciou bude 

zabezpečená výrazná úspora elektrickej energie, ktorú bu-

deme priebeţne monitorovať. 

 Výdavkové finančné operácie boli určené na splát-

ku úveru poskytnutého na prestavbu kultúrneho domu 

na komunitné centrum ešte v roku 2010 vo výške 

9 715,94 € ročnej splátky, čím bol úver v máji roku 2015 

úplne splatený. 

 Výdavky na prenesené a originálne kompetencie 

v školstve predstavovali sumu 177 497,31 € a ich účelové 

určenie bolo zúčtované právnym subjektom Základná škola 

s materskou školou Fraňa Madvu, Nitrianske Sučany. 

 V uplynulom roku sme uhradili všetky beţné záväz-

ky i tie, ktoré v súlade s dohodami existovali 

z predchádzajúcich rokov – splatili sme celú výšku úveru 

a uhradili poslednú splátku za pozemok farskému úradu. 

 Vzhľadom k vysokému prebytku, ktorý vykazujeme 

ku koncu roku 2015, môţeme vysloviť s hospodárením ob-

ce spokojnosť.  

 Prebytok prostriedkov z roku 2015 pouţijeme 

v nasledujúcom roku na investičné ciele, akým je vybudova-

nie infraštruktúry k individuálnej bytovej výstavbe v časti 

Chrastečky, ale i na ďalšie pripravované investičné akcie, 

ktoré v nasledujúcom roku plánujeme zrealizovať.  

Elena Ivanovová 

Zhodnotenie hospodárenia obce za rok 2015 
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 Obec kaţdoročne bilancuje svoje hospodárenie 

za uplynulý kalendárny rok a oboznamuje s výsledkami 

hospodárenia poslancov obecného zastupiteľstva 

i verejnosť. Výsledky hospodárenia boli predloţené na za-

sadnutí obecného zastupiteľstva dňa 30. marca 2016.  

 Hospodárenie obce v uplynulom roku sa riadilo 

rozpočtom na rok 2015, ktorý bol schválený dňa 

4.12.2014 uznesením č.51/2014 a jeho nutnými úprava-

mi v priebehu roka 2015. 

 V hodnotiacom roku sme dosiahli celkové príjmy 

vo výške 824 570,45 € s plnením na 99,90 %. 

 Z beţných príjmov je pre obce a mestá najdôleţi-

tejší príjem z výnosu daní z príjmov územnej samosprávy, 

ktorý predstavoval čiastku 277 031,76 €, čo je viac oproti 

roku 2014 o 36 030,96 €. Spolu s miestnymi daňami 

(daň z nehnuteľnosti, za psa, za odpad) mala obec beţné 

daňové príjmy vo výške 329 183,47 €. 

 Nedaňové príjmy (prenájom, poplatky, poistné 

plnenia a i.)predstavovali čiastku 10 664,98 €. 

 Beţné granty a transfery, ktoré slúţia na činnosť 

preneseného výkonu štátnej správy, boli poukázané 

v celkovej výške 93 538,21€. 

 V roku 2015 dosiahli kapitálové príjmy výšku 

279 345,61 € a  boli určené na rekonštrukciu 

a  modernizáciu verejného osvetlenia (235 979,95 €), ako 

aj na vybudovanie kamerového systému (31 922,76 €). 

Ďalšie kapitálové príjmy (11 442,90 €) obec získala 

z predaja pozemkov určených na individuálnu bytovú vý-

stavbu v časti obce Chrastečky a z predaja plochy pred 

domami občanom obce v zmysle uzatvorených kúpnych 

zmlúv. 

 Príjmové finančné operácie v celkovej výške 

107 265,99 € pozostávali z prevodu zostatku normatív-

nych finančných prostriedkov na financovanie ZŠ s MŠ 

z roku 2014, zo zostatku kapitálového transferu na IPO 

a zo zostatku finančných prostriedkov obce z roku 2014 

(najmä z predaja pozemkov na IBV).  

 Rozpočtová organizácia ZŠ s MŠ mala vlastné 

príjmy vo výške 4 572,19 €. 

 Výdavková časť rozpočtu bola plnená na 99,28 %, 

čo v absolútnom vyjadrení predstavuje čiastku 

699 546,73 €. 

 Beţné výdavky určené na zabezpečenie kaţdo-

denného fungovania obce predstavovali čiastku 

201 025,70 € . 

 Dňa 5. marca 2016 sa na území Slovenskej republiky konali voľby do Národnej rady SR v  súlade s  Rozhodnutím 

predsedu NR SR zo dňa 12. novembra 2015. Tak ako vo väčšine miest a obcí na Slovensku bola aj u nás voličom 

k dispozícii volebná miestnosť od 7.00 hodiny ráno do 22.00 hodiny večer. V našej obci bol vytvorený jeden volebný 

okrsok, v ktorom bolo do zoznamu voličov zapísaných celkom 987 oprávnených voličov, z ktorých svoje volebné právo 

vyuţilo celkom 727 voličov. Z uvedených údajov vidieť, ţe účasť bola veľmi vysoká a predstavovala 73,65 %. Platných 

hlasov bolo 710 a boli odovzdané jednotlivým politickým stranám, hnutiam a koalíciám politických strán z celkového 

počtu 23 registrovaných strán. 

 Najviac hlasov – 214 získala v našej obci strana SMER – sociálna demokracia, 110 Sloboda a solidarita, 98 hla-

sov Slovenská národná strana, rovnako po 69 hlasov získala strana Obyčajní ľudia a nezávislé osobnosti a Kotleba – Ľu-

dová strana Naše Slovensko, 41 hlasov SME RODINA – Boris Kollár, 38 hlasov Kresťansko-demokratické hnutie 

a 36 hlasov získala strana SIEŤ. Ostatné politické strany, hnutia a koalície získali menej ako desať hlasov. 

 Počas volieb nedošlo k ţiadnym incidentom, priebeh bol pokojný a dôstojný. Voľby boli ukončené spracovaním 

výsledkov a vyhotovením zápisnice okrskovou volebnou komisiou a jej doručením okresnej volebnej komisii do Prievidze. 

Elena Ivanovová 

Parlamentné voľby 2016 



 V mesiacoch február, marec a apríl sa 

na obecnom úrade vyberá poplatok za komunálny 

odpad na rok 2016. Poplatok je potrebné uhradiť 

do 30. apríla 2016 priamo na obecnom úrade alebo 

elektronicky prevodom z banky. Do 30. júna 2016 je 

splatnosť dane z nehnuteľnosti a dane za psa. Sadz-

by poplatkov a daní sa pre tento rok nemenili. 

 Do konca januára 2017 je potrebné nahlásiť 

zmeny k dani z nehnuteľnosti a k dani za psa pre rok 

2017. Občania, ktorý si chcú uplatniť zľavy na komu-

nálny odpad, sú povinní priniesť aktuálne potvrdenia. 

Mária Miklašová 
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30. 4. -- Prvomájový výstup na Rokoš s tradičným občer-

stvením na Hrabovej lúke; 

30. 4. -- Stavanie mája pred kultúrnym domom s účasťou 

FS Boršina a deti zo ZŠsMŠ Fraňa Madvu 

máj -- Kladenie vencov na Majeri 

28. 5. -- Otváranie studničiek: bohatý kultúrny program 

na Barte námestí 

25. 6. -- Súťaţ vo varení gulášu na školskom dvore 

 

Presné časy a podrobnosti o kaţdej akcii budú včas vyhlá-

sené obecným rozhlasom a zverejnené na webovej strán-

ke obce. 

Pripravujeme 

Obecný úrad v Nitrianskych Sučanoch odpredáva 

stavebné pozemky na IBV v lokalite obce Chrasteč-

ky. Stavebné pozemky sú od 600 m2 do 750 m2. 

Cena za 1m2 je 19 €. Bliţšie informácie získate 

na obecnom úrade a na tel. č.: 046/5490189.  

60 rokov 

Ján Šimún 

Mária Caňová 

Anton Nemček 

Mária Buková 

65 rokov 

Marta Vlnková 

Juliana Miháliková 

Terézia Šmýkalová 

Blahoželáme jubilantom 

S potešením sledujeme aktivitu občanov 

pri jarnom upratovaní, ktorým skrášľujú oko-

lie svojich domov a záhrad. Vytvárajú tým prí-

jemné prostredie pre kaţdého, čo je chvály-

hodné. Treba si však dať pozor na vytváranie 

čiernych skládok rôzneho druhu odpadu, ktorý 

znečisťuje obec a jej okolie a ktorý musí byť 

odstránený na náklady obce. Všetok odpad, 

ktorý vznikne pri jarnom upratovaní, treba uk-

ladať na určené miesta, do triedeného odpa-

du, do kontajnerov, do kompostu. Aj týmto 

prispejeme k lepšiemu ţivotnému prostrediu 

a k zdravšiemu okoliu pre nás všetkých. 

70 rokov 

Mária Szelleová 

Oľga Prostredná 

Veronika Ledajová 

 

 

Narodenie 

Sofia Vetráková 

Matej Kajan 

Manţelstvo uzavreli 

Ján Šmýkal a Bc. Katarína Radosová 

 

Spomíname 

Marián Šmýkal 

František Slovák 

 

Spracovala: Vlasta Sladkayová 

Informácie k výberu daní 

Upozorňujeme občanov na znovu sa objavujú-

ci zvýšený voľný pohyb psov po uliciach obce. 

Takéto zvieratá môţu byť nebezpečné pre iné 

psy, dokonca pre malé deti. Ţiadame preto 

občanov, aby si dávali pozor na zabezpečenie 

svojich domácich miláčikov, zatvárali brány 

alebo iným spôsobom zamedzili úteku zvierat. 

Obec má právo pokutovať nezodpovedných 

majiteľov, preto je v záujme kaţdého sa tejto 

nepríjemnosti vyvarovať. 


